

## **DOCX.MY** **BERITA ONLINE ANDA!**

Info semasa, Kesihatan, Terkini, Agama, Pendidikan,  
Makluman, Resepi , Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT

 [www.docx.my](http://www.docx.my)

 **DOCX.MY**  
SENANG DOWNLOAD

## **BANK NEGARA MALAYSIA KEKALKAN OPR PADA 3.00 PERATUS**



KUALA LUMPUR: Jawatankuasa Dasar Monetari Bank Negara Malaysia (BNM) telah memutuskan untuk mengekalkan Kadar Dasar Semalaman (OPR) pada tahap 3.00 peratus.

Dalam satu kenyataan yang dikeluarkan hari ini, BNM menyatakan bahawa pada tahap OPR semasa, pendirian

dasar monetari akan terus menunjukkan sikap yang akomodatif dan menyokong pertumbuhan ekonomi.

"MPC terus menilai bahawa risiko ketidakseimbangan kewangan pada masa depan adalah terhad.

"MPC kekal berwaspada terhadap perkembangan semasa dan akan terus memantau data baharu bagi memaklumkan penilaian prospek inflasi dan pertumbuhan dalam negeri.

"MPC akan memastikan pendirian dasar monetari kekal kondusif untuk pertumbuhan ekonomi yang mampan dalam keadaan harga yang stabil," kata bank pusat itu dalam kenyataan tersebut.

Pada 3 Mei lalu, MPC BNM mengumumkan peningkatan 25 mata kepada OPR menjadi 3.00 peratus, yang merupakan peningkatan pertama bagi tahun 2023 setelah penanda aras kadar pinjaman dan deposit di Malaysia dikekalkan pada paras 2.75 peratus pada Januari dan Mac lalu.

Dalam penjelasan lanjut, BNM menyatakan bahawa pendirian dasar monetari bagi kebanyakan bank pusat dijangka akan tetap ketat, dengan pertumbuhan ekonomi

yang terus bergantung pada risiko pertumbuhan yang melambat.

Hal ini terutamanya disebabkan oleh momentum ekonomi utama yang lebih perlahan, inflasi yang sebenarnya lebih tinggi daripada jangkaan, ketegangan geopolitik yang semakin meningkat, dan keadaan pasaran kewangan yang ketat secara tiba-tiba.

berkembang pada kadar yang lebih sederhana pada bulan-bulan kebelakangan ini.

"Keadaan ini berikutan eksport yang terjejas disebabkan oleh permintaan luaran yang lebih perlahan, seperti yang dijangka.

"Pertumbuhan bagi bulan-bulan seterusnya pada tahun 2023 akan terus didorong oleh permintaan dalam negeri yang berdaya tahan.

"Perbelanjaan isi rumah terus disokong oleh keadaan pasaran pekerja yang menggalakkan, terutamanya dalam sektor berorientasikan dalam negeri," tambah BNM.

Dalam pada itu, bank pusat itu berkata ekonomi global terus berkembang, didorong oleh keadaan permintaan dalam negeri yang berdaya tahan dengan sokongan keadaan pasaran pekerja yang teguh.

Walau bagaimanapun, ujarnya pertumbuhan global terus terjejas disebabkan oleh inflasi teras yang berlarutan dan kadar faedah yang lebih tinggi.

"Meskipun pembukaan semula China terus menyokong ekonomi global, kadar pemulihannya menjadi perlahan pada bulan-bulan kebelakangan ini.

"Pada peringkat global, inflasi keseluruhan terus menurun, namun inflasi teras masih melebihi purata yang dicatatkan sebelum ini," jelas BNM.

Selain itu, BNM berkata ketibaan pelancong bertambah dengan stabil dan dijangka terus meningkat lantas menggiatkan aktiviti berkaitan pelancongan